
 

Menighedsrådsmøde i Præstø Kirke d. 10. december 2024 kl. 17.30 
Sted: Kirkehuset, Præstø 
 
Til stede:  Per U. Mikkelsen (PM), Jakob Helles (JH), Henrik Jarltoft (HJ), John Kreiner (JK), Lisbet 

Hebo (LH), Anni Reiche l(AR), John Søgren Petersen (JSP) samt suppleant Nikolaj 
Reichel (NR) 

 
DAGSORDEN: 
 

1) Præsentation af regnskabsfører Karin Skovgaard (KS) 
2) Opslag til præstestillingen (bilag vedhæftet) 
3) Koncertforslag og faste arrangementer (bilag vedhæftet) 
4) Dokumentation m.m. Alle skal medbringe dokumentation (pas ell. Kørekort/sygesikring). I 

som er kunder i Møns Bank er undtaget) 
5) Faste møder i Rådet. Medbring kalender. 
6) Evt. og dernæst Præstøkoret. 

 
Ad 1): Efter velkomst underrettede Karin Skovgaard (KS) om regnskab og budget. KS forklarede 
reglerne for Folkekirkens måde at sætte regnskaber op på. Henrik Jarltoft (HJ) blev introduceret til 
den fremtidige post som kasserer. Der skal udnævnes 1 underskriftsberettiget foruden formanden til 
banken. 
 
Ad 2): Et stort og detaljeret stillingsopslag blev drøftet. Opslaget skal efter vores godkendelse 
gennem provstiet og derefter til biskoppen, hvorefter det slås op i Præstetidende. Sidstnævnte er et 
blad, som ansøgere kigger efter stillinger i. Med vores godkendelse kan opslaget allerede ses i bladet 
i januar, og søgningen efter ny præst derefter begynde. Opslaget godkendt. 
 
Ad 3): Rådet (MR) har læst organist Charlotte Dagnæs-Hansens brev om forslag til aktiviteter i det 
kommende år. Et forslag om julekoncert i 2025 med det professionelt arbejdende amatørkor 
Camerata til en pris af 8000,- kr. blev godkendt. Entré pris vil reducere udgiften.  
I den forbindelse var der enighed om, at det nye aktivitetsudvalg fremover skal råde over eget 
budget samt stå for styring af samme.  
 
Ad 4): Formanden klarer denne opgave med medlemmerne af MR. 
 
Ad 5): Faste møder på tirsdage: 14.1., 11.2., 18.3., 15.4.,13.5. 
 
Eventuelt:  
Jakob Helles (JH) mindede om, at vi på vores første møde d. 19.11. var blevet enige om, at alle 
nøgler til Kirkehuset skal inddrages og udskiftes med elektroniske kort og kode, så der bliver klarhed 
over, hvem der kommer og går i Kirkehuset. Sættes i gang med indhentning af pris fra en låsesmed. 
 
John Kreiner (JK) foreslog et fast punkt til mødernes dagsorden, der skulle hedde Information. Dvs. 
information fra hvert medlem om dennes virke siden sidste møde. 
Fremtidige dagsordener bør også have et fast punkt om aktiviteter. 
 
JSP informerede om et tidligere godkendt punkt, køb af nyt embedstøj til gravermedhjælper. 
 
Nikolaj Reichel (NR) foreslog uniform til pigekoret, f.eks. en kappe. 
 
Ref.AR 


